

Verslag van de vergadering van presidium, gehouden op 19-jun-2018 in gemeentehuis Laarbeek.

Aanwezig:

de heer F.L.J. van der Meijden,	voorzitter
de heer J.P.H. Gruijters	plv lid
de heer M.J.T. van der Heijden	lid
de heer B.M. Straatman	lid
de heer J.H. Strijbosch	lid
de heer J.C.M. Verschuren	lid
de heer R. van Heijnsbergen	griffier

Afwezig:

de heer H.M.M. van Bree

1. Opening.

De voorzitter opent de vergadering en merkt op dat de heer Van Bree wordt vervangen door de heer Gruijters.

2. Afsprakenlijst presidium 29-5-2018.

De onderwerpen genoemd onder 1, 4 en 5 van de actielijst zijn in behandeling. Het onderwerp besteding fractieondersteuning wordt doorgeschoven naar de eerstvolgende vergadering na de vakantie. Met de invoering van Laarbeek emailaccounts voor raadsleden wordt ingestemd, gelet op ook op de meerwaarde voor de inwoners. Bij de invoering is zorgvuldigheid geboden. Invoering vindt plaats na de vakantie en wordt ondersteund door de bodes.

3. Evaluatie raadsvergadering 7 juni 2018.

De heer Verschuren merkt op dat in de voorbereiding op de behandeling van het raadsprogramma is afgesproken dat partijen accenten konden aangeven die vervolgens door het college verwerkt zouden kunnen worden in de concept kadernota. Deze concept kadernota is vorige week echter uitgereikt, zonder dat hierin de aangegeven accenten zijn verwerkt. Dit is niet conform de afspraak en kan ertoe leiden dat er bij de behandeling van de kadernota een groot aantal moties wordt ingediend.

Afgesproken wordt dat de fracties uiterlijk vrijdag 22 juni aanstaande de accenten, die men verwerkt wil zien in de kadernota, concreet benoemen en aanleveren bij de griffier. Het college kan dan begin volgende week bepalen welke van deze accenten men al dan niet wil verwerken in de kadernota en dit via een addendum bij de kadernota kenbaar maken.

De heer Verschuren maakt nog een opmerking over de behandeling van de concept zienswijze op de begroting van de Veiligheidsregio. De voorzitter neemt hier kennis van en neemt dit mee. De rest van de vergadering is goed verlopen.

4. Vaststelling agenda's commissievergaderingen 3 en 4 juli 2018.

Commissie Algemene Zaken:

Besloten wordt de commissievergadering Algemene Zaken van dinsdag 3 juli a.s. te laten vervallen, i.v.m. de beperkte inhoud van de agenda.

Commissie Ruimtelijk Domein:

De commissievergadering wordt verplaatst van woensdag 4 juli naar dinsdag 3 juli 2018.

In verband met de behandeling van het Provinciaal Inpassingsplan N279 worden de raadsleden uitgenodigd om bij de commissievergadering aanwezig te zijn.

Raadsleden zijn daardoor ook in de gelegenheid om de kennismakingsbijeenkomst op **4 juli 2018** van de MRE bij te wonen. Men dient zich hiervoor wel aan te melden.

De volgende onderwerpen worden aan de agenda toegevoegd.

1. Initiatiefvoorstel mevrouw Donkers schoolwoningen Aarle-Rixtel.
2. Voorstel tot beschikbaar stellen van een krediet van € 80.000,- voor de verbouwing/splitsing van de schoolwoningen Jan van Rixtelstraat te Aarle-Rixtel.
3. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Broekkantseweg 1 en 5 te Beek en Donk.
4. Voorstel tot aankoop grond ten behoeve van het woningbouwplan De Klokkengieterij te Aarle-Rixtel.

Commissie Sociaal Domein:

De volgende agendapunten worden toegevoegd.

1. Voorstel tot vaststelling van de Afstemmingsverordening Participatiewet Laarbeek 2018 en intrekking van de Afstemmingsverordening Participatiewet Laarbeek 2015 en de 1^e Wijzigingsverordening.
2. Voorstel tot vaststelling van de Verordening loonkostensubsidie Participatiewet Laarbeek 2018 en intrekking van de Verordening loonkostensubsidie Laarbeek 2015.
3. Voorstel tot vaststelling van de Re-integratieverordening Participatiewet Laarbeek 2018 en intrekking van de Re-integratieverordening Participatiewet Laarbeek 2015.
4. Stand van zaken ontwikkelingen Sociaal Domein.

Voor het overige wordt met de conceptagenda's ingestemd.

5. Vaststelling agenda raadsvergadering 5 juli 2018.

Het presidium stemt in met de concept agenda. Afgesproken wordt dat het aanvangstijdstip gehandhaafd blijft op 19.30 uur.

6. Wat verder ter tafel komt.

- De borrel na raadsvergaderingen is voortaan standaard in de kantine van het gemeentehuis.
- Abonnement vereniging van raadsleden. Nagegaan wordt wat een collectief lidmaatschap kost. In de volgende vergadering opnieuw bespreken.
- De voorzitter wijst op het belang van de rol van de rekenkamercommissie als instrument voor de rekenkamercommissie. Hij is bezorgd dat deze nog niet helemaal tot zijn recht komt en stelt voor om samen met de secretaris en een lid van de regiegroep hierover een gesprek aan te gaan met de voorzitter van de rekenkamercommissie. Het presidium vindt dit een goed idee. Een afspraak wordt gepland.
- Er wordt aandacht gevraagd voor de slecht wifi in het gemeentehuis. Sommige raadsleden moeten zich telkens opnieuw aanmelden en/of ontvangen geen email wanneer zij in het gemeentehuis zijn. Dit wordt voorgelegd aan het team ICT.

Actielijst

Nr.	Datum	Onderwerp	Actie	Uitvoering
1.	25-10-16 18-5-17 21-3-17	Deskundigheidsbevordering raadsleden Aanbevelingen Rekenkamercommissie nav onderzoek collegeprogramma	Naar aanleiding van de aanbevelingen van de Rekenkamercommissie wordt er een thematische bijeenkomst gewijd aan de rollen, instrumenten en positie van de raad. Dit zal worden verwerkt in het inwerkprogramma van de nieuwe raad. In de begroting 2018 wordt hiervoor extra budget voorgesteld.	Burgemeester/Griffier
2.	1-5-18	Budget fractieondersteuning	De leden bespreken de besteding van het budget met hun achterban	Leden Presidium
3.	22-5-18	Werkwijze m.b.t. gemeenschappelijke regelingen	Wordt betrokken in de discussie over de bestaande vergaderstructuur.	Griffier
4.	22-5-18	Herbezinning bestuursstructuur, reglement van orde en verordening commissies	Planning thematische raadsbijeenkomst onder deskundige begeleiding op 23 augustus 2018	Burgemeester/Griffier
5.	19-6-18	Behandeling Kadernota	Fracties brengen hun accenten t.a.v. het raadsprogramma uiterlijk vrijdag 22 juni a.s. onder de aandacht bij het college	Leden Presidium
6.	19-6-18	Abonnement vereniging van raadsleden	Nagegaan wordt wat een collectief lidmaatschap kost	Griffier
7.	19-6-18	Rol Rekenkamercommissie	De voorzitter belegt een gesprek met de voorzitter van de rekenkamercommissie	Burgemeester
8.	19-6-18	Wifi in het gemeentehuis	De problemen met de wifi verbinding worden onder de aandacht gebracht van team ICT	Griffier

9.	19-6-18	Emailaccount raadsleden	Alle raadsleden krijgen na de zomer een Laarbeek account. De invoering wordt begeleid vanuit de organisatie.	Griffier
----	---------	-------------------------	--	----------